

No Sogneforening	
Mødetype	Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde i Sognehuset
Mødedato / mødested	13.04.2026 kl. 19.00 – 22.00
Deltagere	Per Høgh Anton Andersen Anna Gade Holm Jesper Christensen Susanne Præstegaard Karin Lauridsen Sørensen Michael Mulbjerg deltager som repræsentant fra sognehuset
Fraværende	Per Pedersen
Referent	Karin Lauridsen Sørensen
Dagsorden	Dagsorden Konstituering Godkendelse af referat den 02.03.2025 samt generalforsamlingen 24.03.2026. Gitte Lauridsens brev 7 april vedr. sognehusets holdning. Mølleansøgninger. Siden sidst: Dilletant 13/14.03.2026. Generalforsamling 24.03.2026. Status for hjemmesiden fra Vestjyskmarketing. Om forandringer i huset status. Gavlmaleri i gymnastiksalen, focus afløser? Bøge og vang – vand i lejligheden. Opdatering No Bodys computer. Økonomi. Kommende aktiviteter i sognehuset (koncerter/foredrag mm), 18-21 sommerfest – lodsejergodkendelse. Sankthansaften 23.06.2026. Fernisering - Anne-Sofie Kristensen Fjordudsigten 26A (efter sommerferien). Udvendig vedligeholdelse af Sognehuset/aktivitetshuset og de grønne områder, adoption af område/hæk – dato for arbejdsdag? Grillhytten påsætning af sider. Ansøgning til ny skur/placering. "Velkommen til No", Konni og Michael Byggegrunde i No – byudvikling – lokalplan - omdannelseslandsby. Møde den 5. marts med Bjarne og Jens, DGI – fortsat medlemskab af DGI og CFR. Frivillig-kampen og tal No op kampagne – oplæg Per Høgh Bordet rundt - Bestyrelsesmøder: 04.05.2026 – 01.06.2026 – 06.07.2026 – 03.08.2026 Kommende aktiviteter: 18-21.06.2025 sommerfest Focus deadline 10.02. – 10.05. - 10.08. - 10.11
1.	Præsentation af medlemmerne Konstituering Formand- Per Høgh plus møde indkaldelse

	Næstformand–Anton Andersen Kasser–Per Pedersen Sekretær–Anna Gade Holm
2.	Referat fra den 02.03.2026 og generalforsamlingen den 24.03.2026 godkendt. Gittes brev – vi er bekymret som sogneforening, åbent brev til politikerne, kommunen, læserbrev både med bosætning og biogasmæssigt. Jesper – det skal være en direkte henvendelse, så vi ved at de har modtaget det. Sendes til planudvalget. Klima og miljø - begge får brev – Per H laver et ud kast, sendes rundt til godkendelse. Det virker tilfældig hvor der gives tilladelse til biogasanlæg. Fællesdrev/dokument, hvor de vigtige papirer kan forefindes. Anton tjekker om han kan opretter et sådant dokument.
3.	Mølleansøgning – ingen nye modtaget. Lotte Bork har modtaget på hendes ansøgning efter at hun har fået sendt regning på det indkøbte.
4.	Siden sidst: Dilletant den 13/14 marts – knap 70 deltog lørdag. Michael talte med Ole og Hanne, da der jo ikke kommer ret mange mennesker lørdag. Skal konceptet laves om?? 104 år gammel er dilettant. Er det for tæt på fællesspisning? Er der færre pga det uro som er i sognet? Hanne, Ole og Konnie inviteres med til næste bestyrelsesmøde. Mere PR om fællesspisning. Måske opretning af mailkæde, det har de i Holmsland. Michael vil snakke med Tove og Ingrid om 1 eller 2 mere fællesspisninger, noget for børnefamilierne skal der arrangeres. En instagrammer Viktor Fogh har købt en bil til bilboksning. Det skal vi udnytte – reklamevis. Generalforsamlingen –behandlet i punkt 2. Hjemmesiden – intet nyt Om forandringer i huset – mange praktiske ting – start om 14 dage. Ole Hansen maler bruger Hansen og Larsen. Jesper spørger ham. Uge 18 – 27.04.2026 kl. 06.00 start køkkenet hul til baderummet laves, rengøring den 30 og 1 maj. Uge 17 skal hylderne tømmes i køkkenet (sættes i mødelokalet). 4 nye reoler købes– Karin. 16.04. opsættes 4 reoler i mødelokalet. Michael tovholder Kølerummet backstage, flyttes samlet. Anna taler med arkivet, vedr. de reoler de skal have flyttet, da der er en dør der skal blændes af ind til Michaels kontor. Redskabsrummet tømmes da loftes skal brandsikres 4 meter ind i rummet. Jesper fået udleveret Bodils nøgle. Søndag i uge 18. Skal den være tømt. Gavlmaleriet sat på pause for nuværende i gymnastiksalen. Focus afløser – ingen fundet. Måske Pernille Haubjerg, Anne kvist er det en mulighed? Jesper vil spørge Pernille, Karin tjek med lejer om der er kommet vand ind. No Body – Karin har ikke talt med Tobias om at tjekke computeren om opdatering, da nuværende styresystem ikke bliver understøttet mere, Tobias reparerer udvendigt lys ved sognehus skiltet. Siden sidst – aktivitetshuset værelserne rotter – Rasmus høgh lejet et værelse i 5 nætter til fuld pris, blev gjort opmærksom på at hvis han var medlem var det halv pris. Han blev noget negativ over at modtage en regning, da han laver skilte uden beregning til sommerfesten. Vi er alle enige om at det ikke er til at styre hvis vi skal give gratis overnatning til nogle, det giver kun rod. Per H ringer og fortæller at vi fastholder. Måske kan han sende en regning på 1.200 retur til os så får hans rabat. Vi er alle enige om at det er vigtig at bevare den gode stemning.
5	Per Pedersen fraværende Økonomi –

	Børn og unge udvalg kr. Driftskredit kr. Intern Lotteri kr. Sportsudvalg kr. Støtteudvalg kr. Vindmølleudvalg kr. Forsamlingshuskonto kr. Total saldo kr.
6	Kommende aktiviteter Mail fra generator ” Jane &Shane ” kendt irsk folkemusik til efteråret, det arbejder vi videre med. Sommerfesten – lodsejergodkendelse – der gives godkendelse. Per P sender en ny godkendelse. Hoppepuden er den godkendt? Det skal den hver år. Jesper følger op Irwin bältaler – vil Bodil hjælpe sammen med Per H, bålet må ikke starte før tiden. Anton og Michael vil gerne med arrangementet.
7	Udvendig vedligeholdelse – grillhytten, Michael finder ud af hvad der er planlagt, Susanne spørger grillboys om det er en opgave de vil påtage sig. Skuret er parkeret, så længe vi lige ved hvor vi er økonomisk. Jesper vil tegne den op og få lavet en pris, når vi kommer tættere på.
8	Velkomst komité. –Konnie og Michael - der kommer en mail hver måned med hvem der er tilflytter.
9	Byggegrunde i No Byudvikling – lokalplan - omdannelseslandsby. Møde den 5. marts med Bjarne og Jens, der er stadig mulighed for at vi kan blive Omdannelseslandsby. De vil give det til landdistriktsrådet – men ved ikke hvornår de ser på det. Per H vil ringe og rykke for status.
10	DGI - fortsat medlemskab af DGI og CFR centrale forenings register. Vi laver ikke vores vedtægter om. Betaler 800 kr. om året for medlemskab.
11	Frivillig-kampen og tal No op kampagne – oplæg Per Høgh Vi skal huske at fortælle de gode historier, disc golf – fællesspisning. Sara og Per vil lægge historier op i ny og næ. Medlemskab gælder for et kalenderår. Er. Reduceret pris hvis man melder sig ind i august.
12	Bordet rundt Trailer lift ved VK-beton – Karin tjek med Einar hvad vi gør. Børnehaven laver løb den 22. maj flagalle, små flag, kaffe rundstykker – (til og med 3 klasse kommer til No) evt. plante et træ som minde – Per H kontakter børnehaven for at høre om arrangementet. Sammen skrald – det gør vi til næste år. Hattehylden i forgangen købes der hyldeknægte til - Karin